
Zápis z jednání Komise pro sociální a zdravotní věci ze dne 07.02.2024 
 
Přítomni: 
Členové komise – Ivana Dolečková, Pavel Kamp, Lydie Dobrkovská, Monika Van Leeuwen, Pavel 
Krajhanzl, Zdeněk Novotný, Jaroslava Shejbalová, Gabriela Chovancová, Petr Krejčí, Jana Maskaliková,  
 
Tajemnice komise - Daniela Víznerová  
 
Omluveni:  
Karel Šťastný, Marie Hubálková, Adéla Zdráhalová 
 
Hosté: 
Jakub Rychtecký, náměstek primátora, vedoucí odboru sociálních věcí Iva Bartošová, vedoucí oddělení 
ekonomické a rozvojových koncepcí Jana Procházková, Marcela Ožďanová, Jan Halda - ředitel městské 
policie, Tomáš Janků - Laxus 
 
Program:      
1. Uvolnění finančních prostředků na nákup defibrilátorů 
2. Hodnocení dotací z Programu podpory v sociální a zdravotní oblasti 
3. Abifest 2024 
4. Laxus - informace k drogové problematice 
5. Diskuse 
 
Komise byla zahájena předsedkyní Ivanou Dolečkovou v 15:32, program jednání je v souladu 
s pozvánkou, předsedkyně dala hlasovat o programu a schválení ověřovatelů zápisu. 
 
U: Komise pro sociální a zdravotní věci při Radě města Pardubic schvaluje program jednání 
     (9 hlasů pro, 0 hlasů proti), (všichni PRO). 
 
U: Ověřovateli zápisu z komise je Ivana Dolečková a Monika Van Leeuwen. 
     (9 hlasů pro, 0 hlasů proti), (všichni PRO). 
 
V 15:36 přišla p. Chovancová. 
 
Jednotlivé body programu byly projednány následovně: 
 
 

1) Uvolnění finančních prostředků na nákup defibrilátorů 
 
Ředitel městské policie vysvětlil komisi, že v lednu 2024 jim odešel defibrilátor, lékařský přístroj ke 
zrušení fibrilace srdečních komor při kardiopulmonární resuscitaci a zůstal pouze 1. Požádal o fi-
nanční  prostředky  k zakoupení 5 nových defibrilátorů, které budou umístěny ve vozech městské po-
licie a použity v případě potřeby. 
 
U: Komise pro sociální a zdravotní věci při Radě města Pardubic doporučuje orgánům města přesunout 
z Programu podpory v sociální a zdravotní oblasti na Městskou policii Pardubice finanční prostředky ve 
výši 200 000 Kč na nákup 5 ks defibrilátorů:  
doporučuje (10 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 hlas se zdržel). 
 



 
 

2) Hodnocení dotací z Programu podpory v sociální a zdravotní oblasti 
 
Komisi byly předloženy připravené návrhy dotací zpracované OSV na registrované sociální služby a 
neregistrované služby. 

OSV navrhl finančně podpořit 67 projektů na registrované sociální služby v celkové výši 20 797 100,- 
Kč na rok 2024:  

61 projektů v požadované částce nad 50 000,- Kč v celkové výši 20 664 500,- Kč                                                  

6 projektů do 50 000,- Kč v celkové výši 132 600,- Kč.  

OSV navrhl finančně podpořit 16 projektů na neregistrované služby v celkové výši 999 100,- Kč na rok 
2024: 
- 3 projekty nad 50 000,- Kč v celkové výši 579 900,- Kč, 
- 13 projektů do 50 000,- Kč v celkové výši 419 200,- Kč. 
 
Dle Obecného statutu a jednacího řádu komisí č. 3 odst. 3 směrnice č. 4/2019 je člen komise povinen 
při jednání komise oznámit svůj poměr k projednávané věci, jestliže se zřetelem k výsledku projednání 
věci by mu mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma anebo má-li na věci jiný osobní zájem; v takovém 
případě není tento člen komise oprávněn hlasovat.  
 
Oznámení provedla p. Chovancová, p. Shejbalová a p. Kamp. 
 
U: Komise pro sociální a zdravotní věci při Radě města Pardubic doporučuje RmP schválit dotace pro 
registrované sociální služby dle tabulky, která je přílohou tohoto usnesení:  
doporučuje (10 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 hlas se zdržel). 
 
U: Komise pro sociální a zdravotní věci při Radě města Pardubic doporučuje RmP schválit dotace pro 
neregistrované služby dle tabulky, která je přílohou tohoto usnesení:  
doporučuje (10 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 hlas se zdržel). 
 

3) Abifest 2024 
 
Organizace Centrum Kosatec, z.s. požádala o úhradu nájemného na akci Abifest 2024, která se bude 
konat dne 24.05.2024 v prostorách Enteria arena Pardubice: 

- akce ve veřejném zájmu města 
- zlevnění nákladů organizaci 
- vysoká návštěvnost ve městě – ekonomický efekt 
- spolupráce s Czech Invest 

 
P. Dolečková navrhla, že akci by mohla organizace uskutečnit ve svých prostorech z důvodu 
bezbariérovosti a malé návštěvnosti v posledních letech. 
 
U: Komise pro sociální a zdravotní věci doporučuje orgánům města zařadit akci AbiFest, kterou pořádá 
organizace Centrum Kosatec, z.s. mezi akce ve veřejném zájmu v režimu vyrovnávací platby 
(8 hlasů pro, 0 hlasů proti, 2 hlasy se zdržely). 



 
 
 

4) Laxus - informace k drogové problematice 
 
Pan Janků z organizace Laxus, z.ú. prezentoval komisi aktuální drogovou problematiku o HHC a 
Kratomu včetně přehledné prezentace a připomněl, že se nově připravuje zákon o psychomodulačních 
látkách  a jejich registru. 
 
V 16:25 hod. odešel p. Krejčí. 
 

5) Diskuse 
 

- další jednání komise se uskuteční dne 06.03.2024 v 15:30 hod 
 
V 16:41 odešel pan Krajhanzl. 
 
V Pardubicích 07.02.2024, jednání ukončeno v 16:55 h. 
 
Zapsala: Daniela Víznerová 
 
Ověřili: Ivana Dolečková a Monika Van Leeuwen.              
 
Jména jsou uvedena bez titulů. 


